

22 October 2025

22 أكتوبر 2025

Subject: Disclosure by OQ Exploration and Production SAOG Signing of Memorandum of Understanding with PETRONAS Carigali International Ventures

الموضوع: الإفصاح عن توقيع مذكرة تفاهم مع شركة بترonas كاريجالي للمشاريع الدولية PETRONAS Carigali International Ventures

OQ Exploration and Production SAOG ("OQEP") is pleased to disclose that its wholly owned subsidiary, OQ Exploration and Production New Ventures LLC, has signed a Memorandum of Understanding ("MoU") with PETRONAS Carigali International Ventures Sdn Bhd ("PCIV"), a subsidiary of PETRONAS.

يسر شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع. ("OQEP") الإفصاح بأن شركتها التابعة المملوكة بالكامل - شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج للمشاريع الجديدة ش.م.م - قد وقعت مذكرة تفاهم مع شركة بترonas كاريجالي للمشاريع الدولية PETRONAS Carigali International Ventures Sdn Bhd ("PCIV")، وهي شركة تابعة لمجموعة بترonas الماليزية PETRONAS.

The MoU was signed on 20 October 2025 at OQEP's headquarters in Muscat, Oman, and establishes a framework for strategic collaboration in international upstream oil and gas ventures. The agreement reflects both parties' shared ambition to expand their global footprint and explore mutually beneficial opportunities in exploration and production.

تم توقيع مذكرة التفاهم بتاريخ 20 أكتوبر 2025 في المبنى الرئيسي لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج بمسقط، سلطنة عمان، حيث تهدف مذكرة التفاهم إلى وضع إطار للتعاون الاستراتيجي بين الطرفين في مشاريع الاستكشاف والإنتاج الدولية في قطاع النفط والغاز. وتعكس هذه الاتفاقية الطموحات المشتركة للطرفين في توسيع حضورهما العالمي واستكشاف فرص التعاون المتبادل في مجالات الاستكشاف والإنتاج.

The MoU was signed by Mr. Mahmoud Al Hashmi, Acting CEO of OQEP, and Mr. Mohd Redhani bin Abdul Rahman, Vice President International Assets of PETRONAS Upstream.

وقع على مذكرة التفاهم كل من الفاضل / محمود الهاشمي الرئيس التنفيذي بالإقامة بشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج والفاضل / محمد رضاني بن عبد الرحمن نائب رئيس الأصول الدولية في قطاع الاستكشاف والإنتاج بشركة PETRONAS.

Sincerely Yours,
Jaber Al Naamani, Chief Financial Officer

مع أطيب التحيات ،،،
جابر النعماني ، الرئيس التنفيذي للمالية

